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Začiatok rokovania:  16,00   hod.                                Ukončenie rokovania: 18,45 hod. 

 

Konané dňa: 15.5.2024 

 

Prítomní: 

Starosta obce:   

Bc. Dušan Štadáni 

 

Zúčastnení poslanci: 

     p. Beáta Badibangová 

Ing. Július Ilovský 

Ing. Miroslav Kubo 

    p. Ivan Melo 

PhDr. Mária Beháňová 

 

Ospravedlnení:  p.Vojtech Oberta 

Mgr. Iveta Tarabová – do 16,15 hod 

p. Marek Hanuljak  

p. Ján Trnovec 

     

Hlavný kontrolór obce:  Ing. Šugár Michal  

Zapisovateľka:  Ing. Ivana Tavačová 

Zúčastnení hostia:                viď príloha  

 

Program: 

1. Otvorenie  
2. Kontrola uznesení 

3. Informácia o stave Územného plánu obce Strečno 

4. Záverečný účet obce za rok 2023 

5. Rôzne  

6. Záver 

 

 K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia     

Starosta obce Strečno Bc. Dušan Štadáni privítal všetkých prítomných na 11. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Strečne. 

Pozvánka s podkladmi rokovania bola doručená poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi obce,  

zverejnená bola na úradnej tabuli a webovej stránke obce 3 dni pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice Ing. Ivana Tavačová. 

 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhuje poslancov : 

1. Ing. Július Ilovský  

2. Ing. Miroslav Kubo 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 
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Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-5, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-4. 

 

Za členov návrhovej komisie starosta obce určuje: 

1. p. Beáta Badibangová 

2. PhDr. Mária Beháňová 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-5, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-4. 

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce informoval poslancov o programe 11. zasadnutia OZ a následne dal za predložený 

program hlasovať. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-5, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-4. 

Poslanci OZ schválili program 11. zasadnutia OZ  
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K bodu č. 2  Kontrola uznesení  

 

• Kontrola ventilov ul.SNP  – úloha splnená 

• Kosenie cintorína – vyhlásené v rozhlase, poslané smsky 

• Vysávač do fitnescentra na ihrisku – vysávač kúpený a dodaný 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-5, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-4. 

Poslanci OZ berú kontrolu uznesení na vedomie. 

 

K bodu č. 3 Informácia o stave Územného plánu obce Strečno 

K tomuto bodu pol prizvaný Ing. arch. Vladimír Barčiak ako odborne spôsobilá osoba k 

Územnému plánu obce Strečno, ktorý informoval o tom, v akom stave je ÚP obce. 

Pripomienky a dokumentácia by mali byť zapracované ku schvaľovaniu ÚP. ÚP by mal riešiť 

cestu mimoúrovňovú križovatku na ceste 1. triedy, cyklotrasy, námestie (Majer, okolie 

Obecného úradu, v novej lokalite Kamenné), Kamenné (či riešiť RD len v rámci JPÚ, alebo 

lokalitu rozšíriť, alebo ponechať na časť rekreácie), záchytné parkovisko v lokalite Jamy. Obec 

obdržala stanovisko Okresného úradu – odboru životného prostredia ohľadne záplavovej časti 

lokality Kamenné, ako inundačného územia. Obec si musí dať k tomuto stanovisku vypracovať 

hydrotechnické posúdenie a navrhnúť riešenie ako by sa dalo zabrániť záplavám v tomto území 

a predložiť ju Okresnému úradu. Rovnako sa obec musí dohodnúť so všetkými orgánmi štátnej 

správy a príslušnými dotknutými organizáciami. ÚP pripomienkovala verejnosť a niekoľko 

subjektov. S COOP Jednotou sa bude rokovať ohľadne parkoviska a zelene v jej okolí, 

pripomienkovalo sa aj Kamenné – potreba vetrolamu, možnosti lávky do Varína, zamietnutie 

cyklotrasy cez osadu Zlatné, vybudovanie priestoru a záchytného parkoviska pri Pomníku FP, 

bytovky na Radinovom, výjazd obce a ďalšia výsadba zelene. 

Obec mala povinnosť dať vypracovať odbornú správu ohľadne vplyvu na životné prostredie. 

K tomu sa vyjadrí Okresný úrad vo forme stanoviska. Verejné prerokovanie k Správe 

o hodnotení strategického dokumentu sa uskutoční v stredu 22.5.2024 o 16,00 hod. 

Počas rokovania tohto bodu sa dostavila poslankyňa Mgr. Iveta Tarabová. 

Starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie informáciu o spracovaní konceptu Územného 

plánu obce Strečno s tým, že akceptovateľné pripomienky občanov budú zakomponované do 

návrhu Územného plánu obce. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 
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p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o stave ÚP a akceptovateľných pripomienkach. 

 

K bodu č.4 Záverečný účet obce za rok 2023 

 

Poslanci OZ boli ešte pred začiatkom OZ oboznámení s návrhom „Záverečného účtu obce 

Strečno za rok 2023“. Návrh  bol zverejnený na stránke obce aj na úradnej tabuli 15 dní pred 

zasadnutím OZ. Slovo dostal hlavný kontrolór obce p. Šugár, ktorý OZ predložil Stanovisko 

k plneniu a hospodáreniu obce za rok 2023. 

Hlavný kontrolór prítomných oboznámil, že  hospodárenie obce sa riadilo podľa schváleného 

rozpočtu na rok 2023, ktorý bol OZ schválený dňa 13.12.2022 Uznesením č. 25/2022 ako 

vyrovnaný. V priebehu roku 2023 bol rozpočet zmenený 9 krát. Bežný rozpočet obce bol 

zostavený ako prebytkový a kapitálový rozpočet obce ako schodkový. 

 Hlavný kontrolór navrhol  OZ schváliť záverečný účet obce a celoročné hospodárenie 

s prebytkom 101 432,28 Eur bez výhrad. 

Starosta dal hlasovať, že poslanci Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu a hospodáreniu 

obce za r. 2023 zobrali na vedomie.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ berú Stanovisko hlavného kontrolóra na vedomie 
 

Nakoľko bežný a kapitálový rozpočet bol schodkový, starosta dal hlasovať, že Obecné 

zastupiteľstvo potvrdzuje:  v zmysle § 16, ods.8 zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  v znení neskorších 

predpisov financovanie schodku rozpočtu obce zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. 

a) a b) tohto zákona upraveného o nevyčerpané prostriedky ŠR, od ostatných subjektov VS 

a podľa osobitných predpisov v sume 931 433,95 EUR z príjmových finančných operácií. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 
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p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

OZ potvrdzuje financovanie schodku rozpočtu z príjmových finančných operácií 
 

Starosta vyzval poslancov, aby za predložený Záverečný účet za r. 2023 a celoročné 

hospodárenie hlasovali bez výhrad a potvrdzujú prebytok v sume 101 432,28 Eur:  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa - 0, neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schválili Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Ďalej starosta vyzval poslancov, aby hlasovali za použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 

na tvorbu rezervného fondu vo výške  101 432,28 EUR. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za -6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ schválili použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného 

fondu vo výške  101 432,28 EUR. 
 

Starosta oboznámil poslancov s informáciou zo ZMOS-u o novele zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, ktorá umožňuje mestám a obciam v r. 2024 

použiť zdroje rezervného fondu na krytie výdavkov bežného rozpočtu do 31.12.2024. 
 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 
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p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o použití RF na bežné výdavky. 

 

K bodu č. 5 Rôzne 

 

➢ Informácia o doručených žiadostiach k uvoľnenému bytu 

Dňa 14. marca 2024 bol vypísaný v novinách a na obecnej stránke  oznam o uvoľnení 2-

izbového bytu v obecnej bytovke. Termín na podávanie žiadostí bol do 15.5.2024. K tomuto 

dátumu si podali žiadosť 3 uchádzači (Michal Oberta, Erik Szabo, Róbert Gallo). Žiadosti budú 

posunuté k posúdeniu na sociálnu komisiu, ktorá dá pre obecné zastupiteľstvo odporúčací 

charakter. Následne o pridelení resp. nepridelení bytu rozhodne obecné zastupiteľstvo na 

najbližšom zasadnutí. 
Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú informáciu o doručených žiadostiach o uvoľnený 

byt a ich posunutie na prerokovanie na sociálnu komisiu na vedomie. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti- 0, zdržal sa- 0, neprítomní- 3. 

Poslanci OZ berú na o doručených žiadostiach na uvoľnený byt v 12 bytovej jednotke 

 

➢ Žiadosť Okresného súdu v Žiline – určenie prísediaceho na súde 

Dňa 14.5.2024 bola na OcÚ Strečno doručená žiadosť o zabezpečenie volieb prísediacich 

Okresného súdu Žilina v zmysle zákona č.385/2000 Z.z. o sudcoch a prísediacich v platnom 

znení na obdobie rokov 2025 – 2028. O možnosť pokračovať v ďalšom období bola oslovená 

pani Jarmila Trhančíková, ktorá úlohu prísediacej vykonáva aj v tomto období. Po rozhovore 

s p.Trhančíkovou sme dospeli k záveru, že oznam o možnosti vykonávať túto funkciu bude 

zverejnený na web stránke. Ak sa do termínu neozve žiadny záujemca, pani Trhančíková je 

ochotná túto funkciu vykonávať ešte jedno volebné obdobie.  

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú informáciu o zabezpečení prísediacich na Okresnom 

súde v Žiline na vedomie. 
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Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o zabezpečení prísediacich na Okresnom súde 

v Žiline. 

 

➢ Splatenie návratnej krátkodobej finančnej výpomoci  

Starosta informoval, že dnešným dňom (15.05.2024) bola  splatená návratná finančná 

výpomoc, ktorú obec poskytla Obecnému podniku služieb Strečno dňa 21.8.2023 vo výške 

10 000 € z dôvodu zvýšenej ceny a potreby jednorazového nákupu drevnej štiepky na výrobu 

tepla. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie o splatení návrat. krátkodobej finanč.výpomoci OPS 

Strečno 

 

➢ Organizovanie Strečnianskych hodov 2024 a príprava osláv 100 rokov FK Strečno 

Zástupkyňa starostu informovala o programe a organizácii Strečnianskych hodov, potrebnej 

pomoci a požiadala o súčinnosť poslancov OZ. Starosta informoval o príprave osláv 100 rokov 

FK Strečno, ktoré bude prebiehať 29.6.2024 na futbalovom ihrisku. Informoval 

o pripravovanej knihe a požiadal o súčinnosť pri prípravách členov športovej komisie. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  
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Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadne Strečnianskych hodov a prípravy osláv 100 

rokov FK Strečno  

 

Pripomienky poslancov 

 

➢ p. Ivan Melo – informoval o potrebe kosiť trávu, pokiaľ sa mulčuje, ešte pred tým ako 

je príliš vysoká 

➢ PhDr. Mária Beháňová – informovala sa o najbližšom zasadnutí OZ, starosta oznámil 

plánovaný termín na 12.06.2024 o 16,30 hod. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - za 

p. Marek Hanuljak - neprítomný 

Ing. Július Ilovský - za  

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný  

Mgr. Iveta Tarabová - za 

p. Ján Trnovec - neprítomný 

 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdržal sa-0, neprítomní-3. 

Poslanci OZ berú na vedomie pripomienky poslancov. 

 

 

Bod č.6: Záver – ukončenie 

Zapisovateľka prečítala uznesenia poslancov a starosta obce sa poďakoval poslancom OZ za 

účasť na 11. zasadnutí OZ. 

 

Zapísala:  

Ing. Ivana Tavačová................................                                                                                       

Dňa: 15.5.2024 

Zápisnicu overili: 1............................................ 

      2............................................. 


